
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 27. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1070

Vil ministeren oplyse, hvordan regeringen forholder sig til, at Europa-Kommis-

sionen, ifølge Jyllands-Postens artikel ”EU advarer mod vildsvinehegn” bragt

den 27. september 2018, mener, at det planlagte vildsvinehegn langs den

dansk-tyske grænse vil kunne påvirke andre dyrearter, der vil være stærkt

sårbare overfor det lange hegn? Vil ministeren desuden oplyse, hvordan

Europa-Kommissionens udmelding er i overensstemmelse med Miljøstyrel-

sens udmelding om, at arter ikke påvirkes væsentligt, og at tilladelsen til at

opføre hegnet hviler på et solidt fagligt grundlag, jf. artiklen ” Naturvenner vil

have EU til at bremse vildsvinehegn” bragt i Berlingske den 19. september

2018?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Øjvind Vilsholm (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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